

Circular (16) 2020

تعميم رقم (١٦) لسنة ٢٠٢٠

Date: 28th March 2020

التاريخ: ٢٨ مارس ٢٠٢٠

**Importation of medical devices
during COVID-19 pandemic**

**بشأن استيراد الأجهزة الطبية خلال فترة تفشي
فيروس COVID-19**

NHRA announces the implementation of some procedures to speed up the import of medical devices to avoid a shortage of supplies in the Kingdom of Bahrain, and this includes reducing the required importation documents to quality assurance certificates only.

تعلم الهيئة الوطنية لتنظيم المهن والخدمات الصحية عن تطبيق بعض الإجراءات لتسريع عملية استيراد الأجهزة الطبية لتجنب نقص الإمدادات في مملكة البحرين، ويشمل ذلك تقليل وثائق الاستيراد المطلوبة إلى شهادات ضمان الجودة فقط.

In addition, NHRA will speed up all pre-booked appointments.

إلى جانب ذلك ستعمل الهيئة على تسريع جميع المواعيد المحجوزة مسبقاً.

NHRA urges all importers adhere to quality and safety standards during importing medical devices.

وتحث الهيئة جميع المستوردين على الالتزام بمعايير الجودة والسلامة عند استيراد الأجهزة المطابقة.

Appreciate your cooperation and support In improving health services in the kingdom of Bahrain

شاكرين ومقدرين تعاونكم الدائم للارتقاء بالخدمات الصحية في مملكة البحرين.

الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة
الرئيس التنفيذي